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LEGYETEK TELVE SZENT SZELLEMMEL 

2017. július 2. 

– Sandersné dr. Kovács Erzsébet tanításának élőben elhangzott szövege belső használatra – 

Nagyon várjuk azokat, akik még nem hallottak az Úr Jézusról, nekik szeretnénk hirdetni a 

Krisztust! Azoknak, akik pedig már hallottak róla, és a Krisztus Testében vannak, azoknak pedig 

szeretnénk hirdetni, hogy létezik egy Szent Szellem teljesség a Krisztus Testében, ami előbbre 

viszi az életüket! Ha olvassuk az Apostolok cselekedeteiben az apostolok szolgálatait, akkor a 

8. fejezetben találhatunk egy nagyon-nagyon tiszta kétfázisú folyamatot Isten szolgálatában.  

Üldözések vannak a jeruzsálemi keresztények körében, és szétszóródnak a tanítványok. 

Először Fülöp megy le Szamária városába, hogy hirdesse az evangéliumot és prédikálja nekik 

a Krisztust. Nem elég, hogy prédikálja, hanem Isten megerősítette azt jelekkel és csodákkal. 

Nagyon sokan meggyógyultak, és megszabadultak a démonikus erőktől, csonkabonkák épültek 

meg, és sánták jártak. Jelek, csodák sokaságát cselekedte Isten.  

Fülöp egy evangélista volt. Az evangélisták szolgálatában nagy sokasággal cselekszik Isten 

ilyen fenséges dolgokat. Az apostolok fülébe jutott, hogy az emberek befogadták az Úr Jézus 

Krisztust, amikor a gyógyulások meglátogatták az életüket, és azt olvassuk, hogy lett nagy öröm 

abban a városban. Ez a nagy öröm az üdvösség öröme volt az életükben. Ez a nagy kiáradás az 

apostolok fülébe jutott, meghallották, hogy befogadták Isten Igéjét. Akkor elküldték hozzájuk 

Pétert és Jánost.  

Vajon miért? Mert létezik egy újabb megtapasztalás az Istennel való együtt járásban az 

újjászületésünket követően. Olvasod, hogy az apostolok úgy szolgáltak feléjük, hogy a kezeiket 

tették rájuk, és ők vettek Szent Szellemet. Amikor újjászülettek, akkor Isten természete került 

beléjük, Isten szeretete került a szellemükbe. Az új teremtés, a romolhatatlan mag befogadása 

történt meg az életükben. Új teremtéssé lettek, Isten teljes lénye mag formájában a szellemükbe 

került. A szeretet, az öröm, a békesség, a béketűrés, a szívesség, a jóság, a hűség, a szelídség – 

a Szellem gyümölcsei elplántálásra kerültek a szívükben!  

Az első lépés az Istennel való együtt járásunkban az újjászületés, Amikor készen állunk, 

veszünk hozzá Szent Szellemet a teljességében, ez a második fázis. Isten ezt azért adja, hogy 

amit adott nekünk az újjászületésnél, mindazokat az áldásokat ki is tudjuk járni az életünkben. 

A Szent Szellem keresztségnél, a Szent Szellem teljességnél ad nekünk egy Segítőt. Az isteni 

személyt fogadjuk be a szellemünkbe, a drága Szent Szellem lakozást vesz az Ő teljességében 

a belső emberünkben. Kapunk egy Segítőt, hogy amit Isten nekünk elrendelt az újjászületésnél 

– az Efézus 2-ben olvassuk ezt, hogy jó cselekedetekre rendelte el az életünket az új teremtésben 

–, ahhoz kapunk egy Segítőt, mert magunkban elveszettek lennénk. Ha nem lenne a Segítő ott 

az életünkben, akkor lehet, hogy nem tudna úgy beteljesedni, mint amikor vele együtt járunk.  

Ő a Segítő, Ő a Vigasztaló, Ő a támasz! Ő az, aki kijelenti Isten szeretetét, Ő az, aki kijelenti 

az Úr Jézus Krisztus sebeit, ha gyógyulásra van szükséged! Ő az, aki kijelenti az Úr Jézus 
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bővölködő életét, Isten akaratát a számodra, ha szükségben vagy! Ő az, aki támogat, Ő az, aki 

vezet, Ő az, akinek a hangját meg tudod hallani kiejtett szavak nélkül is a szívedben! A közléseit 

meg tudod ragadni, mert kaptál egy Segítőt, a drága Szent Szellemet ebben a keresztségben, a 

Szent Szellem keresztségben. Ez az a második fázis, ahova Isten fel akar minket emelni, hogy 

beteljesedett hívőként élhessük az életünket.  

Ennek minden egyes megnyilvánulása az Apostolok cselekedeteiben az volt, amikor a tanít-

ványok vettek Szent Szellemet, hogy nyelveken kezdtek szólni. Az első, amit hoz az életünkbe, 

hogy elkezdünk szólni egy új, természetfeletti nyelven, ahogy addig képtelenek voltunk 

imádkozni, mert Ő nem lakozott még bennünk, és nem adta a kiejtést hozzá. De amikor Őt 

befogadjuk, az isteni lényt, a drága Szent Szellemet, akkor képesek vagyunk nyelveken szólni.  

Ők hárman egyek, az Atya, a Fiú, és a Szent Szellem. A Szent Szellem, mint isteni lény, 

Isten Szelleme költözik be az újjászületett belső emberedbe. Ezt a megtapasztalást, ezt a 

teljességet Isten a Krisztus teljes Testének felkínálja. Nem kell várakozni a Szent Szellemre, 

hogy beteljesedjünk. Az Apostolok cselekedeteiben történt, pünkösd napján, hogy várniuk 

kellett a tanítványoknak, de nem arra vártak, hogy a Szent Szellem töltse be őket, hanem a 

pünkösd napját kellett megvárni, mert akkor árasztotta ki Isten a Szent Szellemet a földre. 

Onnantól kezdve lehet venni a Szent Szellemet minden hívőnek, aki kéri, az befogadhatja Őt. 

Isten alig várja, hogy ezt a teljességet vegyük, és attól a pillanattól kezdve, hogy a Szent Szellem 

betölt minket és örök lakozást vesz, soha többé el nem távozik tőlünk. Képesek vagyunk ezen a 

csodálatos mennyei nyelven imádkozni. Ez az a nyelv, amiről Jézus azt mondta, hogy a hívőket 

jelek követik, és az egyik a felsorolt jelek közül az volt, hogy új nyelveken szólnak.  

MÁRK 16,17. 

17. Azokat pedig, akik hisznek, ilyen jelek követik: az én nevemben ördögöket 

űznek; új nyelveken szólnak.  

Ez az új nyelv! Eddig nem beszélted, akkor kezded beszélni, amikor betölt a Szent Szellem! 

Amikor betöltött a Szent Szellem, akkor azonnal, abban a pillanatban felkínálja, hogy te 

szólhass ezen az új, mennyei, ékes és szentséges nyelven, ami az Ő tökéletes akaratát hozza. 

Mert aki nyelveken imádkozik, tudjuk, hogy Isten tökéletes akaratában imádkozik. Ezért hozza 

elő oly gyorsan Isten akaratát az életünkben, mert elkezdünk imádkozni Őáltala, ez nagyon-

nagyon fontos. Sok keresztény hallott ugyan a Szent Szellem keresztség megtapasztalásról, de 

inkább olyan dolgokat hallanak, hogy félelmet kelt a szívükben, ezért nem merik venni a Szent 

Szellemet és nem mernek szólni nyelveken, mert ijesztgették őket téves dolgokkal, hogy majd 

valami rossz szellemet veszünk, meg rossz kiejtést veszünk, és inkább visszahúzódnak. Az 

ördög nyerészkedett az életükben, mert az igazi, egyszerű áldást így nem fogadják be a szívük-

be. Hihetetlenül fontos, hogy erről tiszta igei tanításokat halljunk, és miután az Igéből megláttuk 

ennek a lehetőségét, éljünk is vele, fogadjuk, és használjuk ennek az áldásait. Az efézusi 

tanítványok nem tudták. Pál ott járt Efézusban, és megkérdezte ezeket a tanítványokat: 

APOSTOLOK CSELEKEDETEI 19,2–4. 

2. Monda nékik: Vajon vettetek-é Szent Szellemet, minekutána hívőkké lette-

tek? Azok pedig mondának néki: Hiszen még azt sem hallottuk, hogy van Szent 

Szellem. 

Ezek a drága tanítványok nem hallottak erről. Pálnak feltűnt, hogy ők más keresztények, mint 

akik be vannak teljesedve Szent Szellemmel. Mások voltak, mert lehet azt látni, ha valaki be van 

töltve Szent Szellemmel. Egy mennyei ragyogás, egy ékesség, egy teljesség kezd csillogni az 

életén. Ha nincs benne a Szent Szellem, az is meglátszik. Nincs még az a teljesség ott az életén. 
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Pál ezt észrevette. Szellemi észrevevő képességével érzékelte, hogy ezek nem olyan tanítványok, 

mint akiket Korinthusban hagytam, akik imádkoznak nyelveken és teljesek a Szellemmel. 

Megkérdezte, hogy vettetek-e Szent Szellemet? Azt mondták, hogy nem is hallottuk, hogy van 

ilyen. Utána megkérdezte, hogy mire keresztelkedtetek meg? Le voltak maradva egy lépéssel.  

MÁRK 16,17. 

3. És monda nékik: Mire keresztelkedtetek meg tehát? Azok pedig mondának: 

A János keresztségére. 

4. Monda pedig Pál: János megtérésnek keresztségével keresztelt, azt mond-

ván a népnek, hogy aki utána jövendő, abban higgyenek, tudniillik a Krisztus 

Jézusban. 

Keresztelő János keresztségére, a bűnöknek bocsánatára keresztelkedtek meg. Arra 

keresztelkedtek meg, hogy hiszik azt, akit majd Isten küld az Ő Bárányaként, aki elveszi a világ 

bűneit. Pál rendbe tette, elmondta, hogy ez létezik, és elvezette őket az üdvösségre és a Szent 

Szellem keresztségre. Nem úgy kérdezte Pál, hogy Isten adott-e már nektek Szent Szellemet? 

Így is kérdezhette volna, de nem így tette. Minden esetben azt kérdezte, hogy vettetek-e már 

Szent Szellemet? Elfogadtátok-e? Nem pénzért vesszük, elfogadjuk. Kérjük és megkapjuk.  

Isten ezt felkínálja a krisztusi Test egészének, hogy teljesedjenek be Szent Szellemmel. Ez 

az Ő akarata. Elrendelt akarata. A szíve vágya, hogy segíthessen nekünk a keresztény úton, 

hogy gyümölcstermők lehessünk, hogy a teljességbe belemehessünk. Hogy mindig győztesek 

lehessünk, mert ugyanis a Nagyobb kell hozzá. Mert írja, hogy legyőztétek azokat. Mert 

nagyobb, aki bennetek van, mint aki a világban van. Ha ez a Nagyobb nincs bennünk, akkor az 

a győzelem nem garantált az életünkben, és nem tudjuk olyan könnyen megélni ezeket a 

győzelmeket, mint ha az a Nagyobb, a Szent Szellem, a leghatalmasabb, Istennek a leg-

hatalmasabb Szelleme a szívünkbe költözik. Akkor van nekünk az megírva, hogy legyőztétek 

azokat. Bármi jön az életben, tudd meg, hogy akkor győztes vagy Őáltala! Ha megtanulsz 

Őbenne, abban a közösségben, abban a jézusi hatalomban kijelentett bölcsességgel uralkodni a 

helyzet felett, akkor jön a győzelem, mert Ő áradni fog.  

A Szent Szellem tulajdonsága, hogy árad, és előtted megy. Elsöpri azokat, amik az utadba állnak. 

Hatalmas hömpölygő áradással letisztítja az utadat. Ha ezt a teljességet veszed, és utána élsz ezzel, 

és szólsz az Ő csodálatos mennyei kiejtése által, ez a nyelvek imája! Hogyha így imádkozol 

rendszeresen, akkor utat engedsz neki, hogy Ő mehessen elöl. Ha Ő megy elöl, akkor nem kell 

aggódnod semmiért! Akkor nem kell aggódnod! Amik jönnek, abban is előre kijárta a győzelmedet.  

Egyszer egy helyzet előtt álltam, amiről nem gondoltam volna soha, hogy végig kell men-

nem, nagyon el voltam csüggedve. Azt monda a Szent Szellem, hogy csak gyere, gyere tovább, 

és menj, és lépjél, mert én ezen a helyen már évekkel ezelőtt jártam imádságban, amikor általam 

imádkoztál! Évekkel előtte járt már ott a Szent Szellem. Tudta előre, és elkészítette az utat, 

hogy tovább tudjak menni. Évekkel előtte! Megdöbbentett a kijelentése. Az Ő kegyelme, hogy 

gondviseléséből azokat a nehezebb helyeket, a nehézpályás helyeket, ahol át kell mennem, 

évekkel előtte már végigimádkozta velem, és meghozta rá a kegyelmet és a megerősítést. A 

bizonyosságot a szívembe, hogy menj tovább, mert meg tudsz állni benne! 

Ez a Szent Szellem teljességnek egy hatalmas áldása az életünkben. Ezt adta nekünk, hogy 

megláthassuk a győzelmeinket, hogy amit az új teremtésben nekünk elrendelt, azt ki tudjuk járni 

győzelemmel. Erre kaptuk a Segítőt, a drága Szent Szellemet. Mi, akik hallottunk már róla, be 

is fogadtuk Őt, és teljesek vagyunk Ővele. Ő a segítőnk mindenekben, ez az isteni Szellem, a 

drága Szent Szellem. Az a feladata, az a küldetése, hogy sikerre vigye az életünket. Képzeld el!  
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És hány keresztény dobja el? Azt mondja, hogy inkább magam boldogulok. Micsoda 

segítséget dobnak el az életükben! Ezért gondoltam, hogy a következő hetekben végigvesszük 

a pontokat, hogy milyen áldásokat hoz az életünkre a Szent Szellem teljesség, a beteljesedés, 

és az új nyelv használata. Mert azt láttuk az elmúlt hetekben a tanításokból, hogy ahányszor 

vettek Szent Szellemet, mindig elkezdtek szólni nyelveken. Elkezdték azt az új nyelvet szólni. 

Tehát a Szent Szellem első megjelenési formája és a bizonyítéka, hogy lakozást vett bennünk, 

hogy elkezdünk szólni nyelveken. Utána ezt az új nyelvet tovább imádkozhatjuk. Nem kell 

megvárnunk, hogy évek teljenek el, míg újra megint szóljunk nyelveken. Minden nap 

szólhatunk nyelveken, és ez egy felfrissülést fog hozni az életünkre. Ahogy azt tanítja a 

Szentírás, pontosan úgy hozza az áldásokat. Ez a teljesség az életünkre.  

Nagyon röviden ennyit akartam elmondani arról, hogy a múlt héten hol jártunk, és most 

felvettük onnan a fonalat, és egy kicsit tovább megyünk. Nyelveken ki szeret beszélni? 

Tudjátok-e, hogy milyen áldásokat hoz? Az én életemet gyökeresen megváltoztatta az első 

pillanattól kezdve, és hogyha a Szent Szellem velem megcselekedte, akkor mindnyájunkkal 

meg akarja tenni, hogy az életünket ez által fölépíti, és teljessé teszi. Ha rálátunk az Igéből 

ezekre az áldásokra, nagyobb kedvvel, nagyobb buzgalommal fogunk nyelveken imádkozni. 

Bár lehet, hogy eddig is buzgók voltunk, de mostantól még nagyobb kedvvel fogunk nyelveken 

szólni. Mindenképpen egy lökést ad az életünkbe, ha belenézünk, hogy miért fontos a Szent 

Szellem teljesség, és a nyelveken való szólás az életünkben? Láttuk, hogy az 1Korinthus 14-

ben írja a Szentírás, hogy aki nyelveken szól, önmagát építi. 

1KORINTHUS 14,4. 2. 14. 

4. Aki nyelveken szól, önmagát építi, de aki prófétál, a gyülekezetet építi.  

Itt érdemes kezdeni, mert nem akarunk szorongó, depressziós, kishitű, kis látókörű kereszté-

nyek lenni, hanem szeretnénk szellemben fölépülni, bátorsággal, és kimagasló helyekre eljutni 

szellemben. Ehhez fel kell épülnünk az Úrban. Ezt kínálja nekünk a nyelveken szólás. Pál tollából 

írja a Szent Szellem, hogy aki nyelveken szól, önmagát építi. Egy láthatatlan birodalom épül 

ilyenkor. Ez a láthatatlan szellemi birodalom, és te, mint a szellemi ember elkezdesz épülni, és a 

láthatatlanokból előjönnek a láthatók. Ámen! Ez így működik. Akarsz-e áldásokat látni az 

életeden? Kezdj el szólni nyelveken! Mert az önmagunk felépítésével kezdődik a királyság építése.  

Isten kicsiből építkezik, abból, ami belül van, abból tud majd kifelé építkezni. Akkor tudsz 

majd másnak áldás lenni, ha magadat felépítetted. Ha a magad egyszerű kis dolgaival sem boldo-

gultál még, akkor sokkal nehezebb másoknak segíteni, mint akkor, ha te már átmentél dolgokon, 

és tudod, hogy abban győzelem van. Odamész a másikhoz és szolgálod azt a győzelmet. Ámen.  

Fel kell építeni magunkat, ez az első pont! Aki nyelveken imádkozik, önmagát építi. Akarsz-

e erős keresztény lenni? Akarsz-e győztes keresztény lenni? Ha nem, akkor nyugodtan hanyagold. 

Mert Isten odaadja nekünk, és utána úgy élünk vele, ahogy akarunk. Senki nem fog kényszeríteni 

rá, hogy egy percet is tovább imádkozz, mint ahogy kívánod. Ha egyáltalán nem akarsz, csak 

annyit kell tenned, hogy nem nyitod meg a szádat. Mert ha nem nyitjuk meg a szánkat, akkor 

magyarul sem jön ki rajta semmi. Ahhoz, hogy azt mondd a másiknak, hogy mennyire szeretlek, 

meg kell nyitni a szádat. Nem tudunk kommunikálni a szánk megnyitása nélkül. Így van 

nyelveken is. Hogy nyelveken imádkozzunk, ahhoz kell egy készség, hogy megnyitjuk a szánkat.  

Ha nem akarunk nyelveken imádkozni, csak annyit kell tenni, hogy jó szorosan becsukjuk a 

szánkat, mert Szent Szellem fog minket ihletni és késztetni. Ha akarjuk, kiejtjük, ha nem, akkor 

visszavonulunk. Ennyit kell csak tenni. De miért tennénk ezt, miért fognánk vissza magunkat? 
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Hiszen áldásokat hoz nekünk. Nagy örömmel tesszük, mert Isten meghívása ez egy hatalmas 

szellemi birodalomba. Mert aki nyelveken szól, önmagát építi. Ez az első pont.  

A második, ami nagyon fontos, hogy tudjuk meg, hogy amikor nyelveken szólunk, akkor 

nem emberekhez szólunk.  

1KORINTHUS 14,4. 2. 14. 

2. Mert aki nyelveken szól, nem embereknek szól, hanem az Istennek; mert 

senki sem érti, hiszen a Szellem által szól titkokat. 

Tehát amikor én nyelveken szólok, akkor nem kimondottan neked címzem, amit mondok, 

mert ilyenkor az Istennek szólunk. Az Istennek szólunk, mert senki nem érti, hanem a Szellem 

által szólunk titkokat. Olyan titkokat, amelyek elrejtettek. Most még nem látható, és nem 

mondható ki az értelmünk tanulta szavainkkal, mert akkor sebezhető és ellopható lenne, és a 

tolvaj kint van a világban. Isten egy burokban építi, az ellenség nem látja, hogy miről szól. De 

áldásokat hoz ilyenkor, Istenhez szólsz, és Isten terveit szólod egy kódolt formában. Egy 

mennyei kódolt formában, amit a te szellemed ért meg nem az értelmed!, mert ott lakik a 

Szent Szellem, és a mennyei Atya érti, és az angyali birodalom érti. Ez a szellemi birodalom, 

aki be van avatva, érti, és kimennek és dolgoznak rajta. Isten áldásai ezek, de a tolvaj nem tudja 

meglopni, mert nem érti. Nincs beavatva.  

A te értelmed sincs beavatva, mert ha mindazt meglátnád, amiért folyik az imádság 

szellemben, akkor lehet, hogy megriadnál attól, hogy Isten ennyi mindent bízna rád, és ilyen 

hatalmas dolgokat? Lehet, hogy a kis hitünkkel azt mondanánk, hogy megtorpanunk. Majd a 

maga idejében jön elő. Amikor itt az ideje, hogy meglásd, akkor hozza elő az áldásokat, és ez 

így rendben van, ez Isten bölcsessége. Csak akkor látjuk meg. Másrészt ki kell ejteni, mert amit 

nem ejtünk ki itt ebben a földi szférában, azt Isten nem tudja előhozni. Mondja azt az 

Ószövetségben, hogy semmit nem cselekszik Isten, amit meg nem jelent előbb az Ő prófétái 

szája által. Ki kellett mondani ebben a földi birodalomban, a szellemi birodalomban, hogy az 

Úr meg tudja cselekedni!  

Nézd meg a Messiásunkról a próféciákat, több mint kétszázhatvan prófécia. Meg kellett 

prófétálni, és azoknak mind pontosan úgy kellett beteljesedni. Pontosan így van ez a te életedre, 

ki kell ejteni ebben a szellemi nyelvben ezeket az áldásokat, és utána tudja majd Isten előhozni, 

hogy szemmel láthatóvá váljon, és megélhessük és örvendezhessünk azokban a jókban, amiket 

Ő cselekedik velünk. Mert van írva, hogy különbség van a között, aki szolgálja az Urat, és a 

között, aki nem.  

Amikor imádkozunk, akkor az Ő szolgálatában állunk, mert a szellemi birodalmat építjük. 

Hogyha építjük ezt a birodalmat és építjük önmagunkat, akkor a jutalom nem marad el. A 

jutalmainkat meglátjuk a maga idejében. Ez egy áldás tehát, hogy a Szellem által szólunk 

titkokat, Istenhez szólunk. Ez egy kommunikáció Istennel. Kérdezi tőled valaki, hogy te 

beszélgetsz Istennel? És vajon miről? Akkor azt mondod, hogy fogalmam nincs róla, ez a 

beszéd nyelveken megy. Beszélek Istenhez így is, de beszélek az értelmemmel is.  

Mondja a Korinthusi levélben, hogy imádkozom a szellemmel, és imádkozom az értelmemmel 

is. Énekelek a szellemmel, de énekelek az értelmemmel is. Ez a fajta beszéd Istennel, ez a szellemi 

beszéd nem maradhat el, mert akkor lesz ragyogó és ékes a közösség, ha sokat beszélgetsz Istennel. 

Ilyenkor Istenhez szólsz. Itt van leírva, Istenhez szólunk. Kérdés, hogy akarsz-e vele beszélgetni? 

Ha igen, akkor gyere be ide, mert ez épülést fog hozni, csillogást, és ragyogást, és az Ő akaratát 

fogja hozni. Tehát ez Istentől felkínált birodalom, bejöhetsz ide, élheted és gyakorolhatod.  
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Megint egy újabb pont, hogy miért imádkozunk nyelveken olyan sokat. Van úgy, amikor az 

ember csak öt percet tud, de az az öt perc is nagyon fontos volt, érzed, hogy valami egyszerűen 

fellélegzett benned. Egy csatorna nyílt, egy kommunikáció, elhangzott valami, ami 

könnyebbséget hozott. Néha három perc, öt perc elég, ha nincs mindig több óránk, ez érthető. 

De aztán teszünk félre hosszabb időt is erre, mert nagyon jó belemenni a mélyébe is. De az egy-

két perces imádságok is fantasztikus könnyebbséget tudnak hozni ebben a birodalomban.  

Isten pontosan tudja, hogy mennyi időd van akkor éppen, és hogy sietsz valahova, hogy 

dolgod van, és ezt is el kell intézni, meg azt is el kell intézni. Isten nem kívánja, hogy a 

kötelességeidet elhanyagold, hanem megadja benne a részeket, hogy ott tudjál csatornát nyitni 

az Ő szíve és a te szíved között, elhangozzék az. Elhangozzék, és minden más lesz attól a 

pillanattól kezdve. Azt mondja, hogyha nyelveken imádkozom, a szellemem imádkozik.  

1KORINTHUS 14,4. 2. 14. 

14. Mert ha nyelveken imádkozom, a szellemem imádkozik, de az értelmem 

gyümölcstelen.  

Nézz ide! Egy lehetőséget ad arra Isten, hogy a szellemünket formában tartsuk, éberségben 

tartsuk, mert megimádkoztatjuk ilyenkor a szellemünket. A keresztények szelleme szunnyadó 

formában van ott, újjászületve ugyan, de az értelmükben, a fejükben, az érzelmeikben rossz 

körülmények között élnek legtöbbször, mert a szellemüket nem aktivizálják úgy, ahogy lehetne. 

Nem imádkoztatják meg a szellemüket, pedig szükséges. 

Mert írja, hogyha nyelveken imádkozom, a szellemem imádkozik. Mikor imádkozott 

utoljára a szellemed? Amikor nyelveken szóltál. Ne hanyagoljuk el, mert a szellemünk 

imádsága egy édességet fog hozni, miközben ez a csatorna Istennel megnyílik, akkor fogunk 

hallani Tőle. Ha saját gondolatainkat letettük, ha a saját nyűgjeinket, kínjainkat, gondjainkat és 

félelmeinket lecsendesítettük. Úgymond kiűztük, mert beteljesedtünk Szent Szellemmel, és 

nem maradt hely azoknak, akkor fogunk hallani Istentől, hogy ez az út, ezen járjatok. Akkor 

lesz egy bizonyosságod belül. Akkor is, ha nem látod, lesz egy bizonyosságod, hogy ez az az 

út, ezt kell választanod. Minden észérv ellenére is fogod tudni, hogy ez az! Ehhez kell, hogy a 

szellemed imádkozzon, a szellemed éber legyen, és egy nap alatt nem jutunk el oda.  

De Isten olyan kegyelmes, hogy már az első pillanatban fogja veled éreztetni, amikor 

nyelveken imádkozol, hogy valami jó történt veled. Egy olyan kellemes megnyugvás, egy 

békesség. Egy jelzést fog adni a Szent Szellem, hogy gyere vissza arra a helyre, ahol imádkoztál 

az első alkalommal. Aztán beljebb visz egy kicsit, megint beljebb visz egy kicsit, és épül az 

ember ilyenkor általa.  

A Szent Szellem az, aki be tud vinni ide minket. Én nem tudlak téged meggyőzni, és nem is 

akarlak. Az Ige tud meggyőzni, és Ő megteszi, ha adsz neki helyet. Ha adsz neki egy rést az 

életedben, hogy behatoljon a szívedbe, akkor megteszi. Ezért küldte el Isten az Igéjét, mi pedig 

akarunk épülni általa. Ugye? Akarunk épülni. Ma meg fogom győzni azokat az Ige elhangzása 

által – mert én szólom az Igét és Ő megcselekszi –, hogy itt vannak még beljebb helyek, 

mélyebben, magasabban, szükséges helyek, és meg fogjuk azokat lábalni együtt. Vagy esetleg 

magadban, hatalmas helyek vannak az Úrban, amit fel lehet fedezni.  

Megint egy másik pont, amiért mi nagyon szeretünk nyelveken imádkozni, és hívunk 

benneteket, mert egy kegyelem adatik ilyenkor az embernek. Ha olvassuk a Róma 8. fejezetét, 

egy nagyon érdekes részhez érünk. Azt olvassuk, hogy az egész teremtett világ együtt 

fohászkodik és vajúdik.  
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RÓMA 8,22–23. 26.  

22. Mert tudjuk, hogy az egész teremtett világ együtt fohászkodik és vajúdik 

mind idáig.  

A világban van egy fohászkodás, egy vajúdás, egy imádság Istenhez. Csak az ateisták nem 

akarják meghallani, de a teremtett világ vajúdik, hogy megszabaduljon. Mitől? A romlandóság 

rabságától. A bűn terhétől, a romlottságtól. Szabadságra vágyik, mert tudja, hogy nem erre lett 

teremtve. Fohászkodik ez a világ. Akinek van füle, az meghallja.  

23. Sőt, nemcsak ez, hanem maguk a Szellem zsengéjének birtokosai, mi 

magunk is fohászkodunk magunkban, várván a fiúságot, a mi testünknek 

megváltását.  

Mi magunk is fohászkodunk magunkban, mondja az Írás. Tehát mi, akik felvesszük a sóhaját 

ennek az egész teremtett világnak, mi is sóhajtozunk magunkban. Isten nem hagyta, hogy mi 

csak magunkban sóhajtozzunk, hanem úgy folytatja, hogy ehhez hasonlóan. A következő Ige 

egy gyönyörűséges kijelentést ad. 

26. Hasonlatosképpen pedig a Szellem is segítségünkre van a mi erőtlensé-

günkben. Mert azt, amit kérnünk kell, amint kellene, nem tudjuk; de maga a 

Szellem esedezik miérettünk kimondhatatlan fohászkodásokkal.  

Hasonlatosképpen pedig a Szellem is fohászkodik általunk és bennünk. Van egy 

fohászkodás, ami megy kint a világban, és van fohászkodás, amit mi magunk folytatunk, hívők, 

akik még nem ismerjük a Szent Szellemet. Mennyivel inkább tudunk fohászkodni, imádkozni 

és esedezni, hogyha a Szent Szellemet befogadjuk! Mert hasonlatosképpen ahhoz, amint a világ 

fohászkodik, és ahogy mi magunkban fohászkodunk, a Szent Szellem is fohászkodik. Mert a 

segítségünkre siet. Azokban a dolgokban, amit kérnünk kell, amint kellene, magunktól nem 

tudjuk, Ő a segítségünkre siet. Ez egy óriási segítség Istentől. Adta a Szent Szellemét, hogy 

jöjjön, és segítsen ezekben az imádságokban.  

Hasonlatosképpen a Szellem is segítségünkre van a mi erőtlenségünkben. Valljuk be, hogy 

erőtlenek vagyunk sok helyzetben magunktól! Nem boldogulunk. Mit tegyünk? Mihez kezd-

jünk? Merre forduljunk? Honnan jön a segítség? Elkeseredünk esetleg, vagy olyan helyzettel 

szembesülünk, amikor úgy érezzük, hogy magunk kevesek vagyunk ebben a megmérettetésben. 

Ezekről írja, hogy a mi erőtlenségeinkben. A segítségünkre siet az erőtlenségeinkben. Mert azt, 

amit kérnünk kell, és amint kellene, nem tudjuk. Leszögezi a Biblia.  

Ne legyél olyan büszke, hogy azt mondod, én ezért már imádkoztam! Nem szabad. Azt 

imádságunknak nem szabad dicsőséget adnunk az életünkben, mert amikor imádkozunk, akkor 

Isten kegyelmének nyitunk ajtót, és Ő tud megnyilvánulni, az Ő kegyelme jön. Arra legyél 

büszke, hogy Isten kegyelme megjelent az életemben, mert amit kérnünk kell, és amint kellene, 

nem tudjuk.  

Most már kérsz egy segítőtársat? Bizony kell ez a segítőtárs, a Szent Szellem! Amit nem 

tudunk, a Szellem esedezik miérettünk. Ezt próbáld feldolgozni! Képzeld el, Isten Szelleme 

jön, lakozást vesz benned, és a segítségedre siet az esedezésedben, hogy előbbre legyél, hogy 

könnyen kijöjj, hogy átjuss a nehézségeken, és bejuss abba a teljességbe, amit a szellemedbe 

hordozol. Ő segítőtársad lett. Segítségünkre van a mi erőtlenségeinkben. 

Kimondhatatlan fohászkodásokkal teszi ezt. Ez a nyelvek imája. Az értelmes szavainkkal kép-

telenek vagyunk kimondani, mert úgy rendelte Isten, hogy ilyenkor az értelmünk gyümölcstelen 

legyen. Különben kiokoskodnánk Istent az áldásokból. Azt mondanánk, hogy ez nem így van, 



SANDERSNÉ DR. KOVÁCS ERZSÉBET: Legyetek telve Szent Szellemmel 

– 8 – 

 

hanem úgy, meg inkább arra mennénk. Azt mondta Isten, hogy erről most fogalmad se legyen, 

csak haladj velem, és majd a maga idejében meglátod! Most nem kell az értelmedet bevetni, mert 

már okoskodtál eleget. Most gyere velem, és menjünk Szellem által előre! Ez az az imádság. Maga 

a Szellem esedezik érettünk kimondhatatlan fohászkodásokkal, és ez előbbre viszi az életünket, 

épít minket, aktivizálja a szellemünket. Egy rendezést is elvégez a hitünkben. Júdás mondja: 

JÚDÁS 1,20.  

20. Ti pedig szeretteim, épülvén a ti szentséges hitetekben, imádkozván Szent 

Szellem által. 

Épülve, már megint itt van az épülés, látod? Egy épülést akar Isten bennünk. Hogy épülvén 

a ti szentséges hitetekben. Ezt akarja Isten. Imádkozzál Szent Szellem által! A hitünk Isten Igéje 

által jön a szellemünkbe. De utána ezek a kis foszlányokat, amit vesz a szellemünk az Igéből, a 

Szent Szellemnek fel kell építenie, rendeznie kell. A kijelentettekhez még kijelentetteket 

hozzászab, elrendezi, egyszerűen csak ott van, és megérted. Mindig ott volt az az Ige, de egyszer 

csak a helyére kerül. Azt mondod, hogy most már értem. Most már látom. Addig is tudtad azt 

az Igét, de ilyenkor, amikor a Szellem által imádkozunk, akkor egy épülést, egy elrendezést 

végez a Szent Szellem a hitünkben. Egy megvilágosítása azoknak, amiket már tudunk belül.  

Ezt a szolgálatát másként nem tudja ellátni a Szent Szellem, csak amikor imádkozunk 

Őáltala ezen a nyelven, ebben a közösségben. Ez egy közösség. Ilyenkor a Szent Szellem és az 

én szellemem egy aktív közösségbe kerül. Aktív közösségbe. Mindig bennünk van a Szent 

Szellem, csak a mi szellemünk passzív. Ő mondja, Ő mindig azokat szólja, amiket hall, csak a 

mi felfogó készségünk nincs aktivizálva, ha nem imádkozunk nyelveken rendszeresen. Ezt 

aktivizálni kell. Isten annyit kér, hogy szóljad ezt a természetfeletti nyelvet. Ez minden szentnek 

a saját része, hogy mennyire akarja építeni önmagát, és kell kívánkoznunk erre. Ezt a vágyat is 

csak Ő tudja hozni a szívünkre, ezért ha nincs ott még, kérnünk kell, hogy adja oda nekünk. Ne 

kárhoztasd magad, hanem akard, hogy kicsit beljebb kerülhess benne! Ha vágyakozol rá, akkor 

oda fogja adni. Oda fogja adni, mert hűséges. 

Még egy nagyon előnyös és áldásos oldala van a nyelvek imájának. Már az Ószövetségben 

jelezte Isten, hogy létezik egy ilyen imádság. Ésaiás könyvében olvassuk, hogy dadogó ajakkal 

és idegen nyelven fog szólni e néphez. Vagyis megprófétálta Isten, hogy lesz egy ilyen nyelv, 

amit nem fogunk érteni a fejünkben, mert olyan, mintha dadognánk, csak szótagok, foszlányok, 

mintha idegen nyelven hangozna. Nem értjük, hogy mit mond a másik. De azt mondja az Ige, 

hogy így fog szólni Isten e néphez:  

ÉSAIÁS 28,11–12. 

11. Ezért dadogó ajakkal fog szólni e néphez, 

12. Ő, aki ezt mondá nékik: Ez a nyugalom, hogy nyugtassátok meg a megfá-

radottat, és ez a pihenés! És nem akarták hallani! 

A mai világban az emberek nagyon sok pénzt költenek nyugtatókra. Azt mondja Isten, hogy 

van egy nyugodalom, ahova én viszlek be téged. Ez az a nyugodalom. Gyere be ide! Hogy 

nyugtassátok a megfáradottat, hogy nyugtassátok az űzöttet, hogy felépülhessen. Ez az a 

pihenés − mondja Isten. Gyere be ide, ebbe a dadogó ajkú nyelvbe! Gyere be ide, szóljad ezt! 

Ez az a pihenés.  

Isten így folytatja: És nem akarták hallani! Ő már akkor tudta, hogy ezt a nyelvet, amit azért 

ad, hogy kiemeljen minket a mindennapi élet nyomorúságainak sorozatából, nem akarják majd 

hallani. Azt mondta Isten: kiemellek, és adok neked nyugodalmat, és adok neked megpihenést 



SANDERSNÉ DR. KOVÁCS ERZSÉBET: Legyetek telve Szent Szellemmel 

– 9 – 

 

ebben, beviszlek a nyugodalmamba, csak szóld ezt a nyelvet! És nem akarták hallani! Eldobják, 

azt mondják, hogy nem kell, mert nem értem. Amit eddig megértettél a fejedben, az mennyit 

vitt előbbre? Amit nem értünk, azt pedig eldobjuk magunktól, pedig Isten így rendelte, hogy 

ezen a nyelven szóljunk, mert ez egy megnyugvást és egy pihenést hoz nekünk. Egy megújulást 

hoz a szellemünknek, egy öntözést. A szellemünkből öntözi a lelkünket és a testünket. Olyanok 

leszünk, mint a megöntözött kert, ha rendszeresen ezt imádkozzuk. Megújulást hoz! 

Megint egy újabb áldása a nyelvek imája folyamának, amibe belevisz minket a Szent Szellem, 

ha kívánjuk. Jakab tanítja, hogy a nyelvet senki sem képes megszelídíteni. Sokszor indula-

toskodunk, és kimondunk olyan dolgokat, amit nem szeretnénk, aztán később megbánjuk, de 

akkor már késő. Az a szó él, amíg az életet ki nem vesszük belőle, és meg nem tiltjuk, hogy 

teremjen. Azt mondja Jakab, hogy az emberek közül senki sem képes megszelídíteni a nyelvet. 

Fékezhetetlen gonosz, nem lehet megfékezni, az ember nem képes rá. Halálos méreggel teljes. 

Itt dől el minden, a nyelvünknél, hogy mi jön ki a szánkból. Az ember számára nem lehetséges 

ez a megszelídítés. De ha a Szellem által használod a nyelvedet, a Szellem által imádkozol, a 

Szellem által mondod ki ezt az új nyelvet, akkor a nyelved megszelídítése is folyamatban van. 

Egyre szelídebb lesz a nyelved. Azokat fogja kimondani, aminek hallása jól esik a szellemednek, 

és amelyek Isten trónja előtt kedvesek. Ami meg ott nem illendő, hogy elhangozzék, azokat nem 

fogod kimondani. A Szellem megszelídíti a nyelvedet, amikor így imádkozol.  

Ez egy olyan áldás, amire mindnyájunknak szükségünk van. Mindannyian a világból jöttünk, 

ott egyszerűen ránk ragadnak olyan dolgok, amiket ha kimondunk, később talán megbánjuk. 

De amikor bejövünk a keresztény Testbe, akkor ezeknek lassanként le kell esni rólunk. Szépen, 

lassan.  

Ne kárhoztasd magad, de ha a nyelvedet szelídíted ezzel az imával, akkor egyre kevesebbet 

fogsz úgy beszélni, hogy azt utána meg kelljen bánnod. Meg kell bánnod, mert nem maradhat 

életben! El kell átkoznod, hogy ne teremjen. Ez az ima ezt is hozza. Ha ebben gyakorlott vagy, 

akkor egyre kevesebb gondod lesz a nyelveddel. Olyan dolgokat fogsz kimondani, ami megáll 

Isten trónja előtt, és jó termést hoz. Bátorsággal felvállalhatod, hogy ezt én mondtam ki, és az 

úgy van. Az úgy van, és uralkodik az életben, mert ez Isten Igéje! Kívánom ezt 

mindnyájatoknak! Mindannyian az úton vagyunk, és nem kárhoztatjuk magunkat, ha esetleg 

olyat mondunk ki, amit meg kell bánnunk. Tessék megbánni és törölni, aztán továbbmenni! 

Ámen. Dicsőség Istennek. 

Ezek a Szellem teljességéről olvasottak a Bibliában. Összejöttek az apostolok, ugyanis a 

második fejezetben beteljesedtek a Szent Szellemmel, a harmadik fejezetben pedig olvasunk 

egy óriási csodáról. Egy születésétől fogva nyomorék ember ül az Ékes kapunál. Arra mennek 

a tanítványok, megparancsolják, hogy a názáreti Jézus nevében kelj fel és járj! Ez a nyomorék 

pedig fölkel, és tökéletessé lesz egy szempillantásban! Olyannyira, hogy összeszaladnak a 

Jeruzsálemben lévők és a vallásosak, és elkezdik üldözni a tanítványokat. Megtiltják nekik, 

hogy a Jézus nevében többet szóljanak! Bezárják őket, és próbálják valamilyen módon 

megbüntetni, de végül is nem találnak semmi okot. De megparancsolják nekik, hogy többet a 

Jézus nevében ne szóljatok, és ne prédikáljatok! Ebben a névben többet meg ne merjetek szólni 

− mondták nekik.  

Bár meg lettek fenyítve, de nem hagyták magukat a tanítványok. Az üldözések azért jók, 

mert az ember megerősödhet benne. Ők is így voltak. Összejöttek, és elkezdtek imádkozni, 

miután kiengedték őket. Nem azt kérték Istentől, hogy Uram, vedd el ezeket az üldözéseket! 

Hanem azt, hogy ezekben az üldözésekben tegyél minket erősebbé, tegyél minket bátrabbá, 
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hogy nagyobb bátorsággal szólhassuk Isten Igéjét! Lenyűgöző, ahogy imádkoznak, ezt fel 

fogom olvasni. A végén lesz egy tanulság nekünk. Így imádkoznak a tanítványok: 

APOSTOLOK CSELEKEDETEI 4,29−31. 

29. Most azért, Urunk, tekints az ő fenyegetéseikre: és add a Te szolgáidnak, 

hogy teljes bátorsággal szólják a Te beszédedet, 

Nézzük, mit kérnek. Sok pénzt? Nem, az majd jön. Vagy, hogy rejts el minket, Uram? Nem! 

Add a Te szolgáidnak, hogy teljes bátorsággal szólják a Te beszédedet! Nem fogunk elhallgatni, 

és nem fogunk visszavonulni, és nem fogunk megalkudni, csak mert ők azt mondták. Egy 

bátorságot kértek az Úrtól: hogy bátorsággal szóljuk a Te beszédedet, és tudjuk, hogy mi 

bátorsággal szóljuk a Te beszédedet, a Te kezedet nyújtsd ki gyógyításokra. Ez is kell a mai 

világban! Hadd lássák meg, hogy él az Úr.  

30. A Te kezedet kinyújtván gyógyításra; és hogy jelek és csodák történjenek 

a Te szent Fiadnak, a Jézusnak neve által. 

Az Ékes kapunál is Jézus neve emelte fel azt a sántát. Az Ő neve által − mondta Péter –, mit 

csodálkoztok rajta? Az Ő neve cselekedte ezt. És ezt kérik továbbra is, hogy a mi bátorságunk 

ne lankadjon, és ahogy mi szóljuk az Igét bátorsággal, a Te kezedet kinyújtod, és ezek a csodák 

továbbra is legyenek. Ezt kérték. 

31. És minekutána könyörögtek, megmozdula a hely, ahol egybegyűltek; és be-

telének mindnyájan Szent Szellemmel, és az Isten Igéjét bátorsággal szólják 

vala. 

Megmozdult a hely. Azt mondta Isten: itt vagyok! Megremegtek a falak, és beteltek mind-

nyájan Szent Szellemmel. Nos, ezt szeretném, ha meglátnád! Pünkösd napján a felsőházban 

mindannyian beteljesedtek már Szent Szellemmel. Akkor beteljesedtek, elkezdtek szólni 

nyelveken, és most is, ahogy imádkoznak, újra megteltek mindnyájan Szent Szellemmel. 

Képzeld el! Egy újra betöltést kaptak Istentől. Magyarul egy új erőt. Ha úgy érzed, hogy most 

nem vagy teljes, nem vagy a teljes csúcson, akkor kérheted, hogy Uram, töltsél meg újra! 

Töltsél föl engem! Töltsél fel, hogy csordultig legyek! Ha már nem fér belém több, mert 

túlcsordult vagyok, akkor vagyok a teljességben. Beteljesedtek mindnyájan Szent Szellemmel, 

és az Isten Igéjét bátorsággal szólják vala. 

Ha bátran akarsz szólni és prédikálni, vagy megállni az üldöztetésekben, szükséges, hogy 

teljes legyél a Szent Szellemmel. Ők is akkor kapták meg ezt a bátorságot, amikor Isten újra 

betöltötte őket. Ez az újra betöltés nagyon-nagyon fontos az életünkben! Kell venni Istentől 

újra és újra teljességet. Uram, töltsél föl a szerelmeddel! Töltsél fel azzal a teljességgel, amit 

Te akarsz nekem adni, hogy túlcsordult legyek, hogy abból tudjak szolgálni, szólni, abból a 

túlcsordulásból! Akkor garantált, hogy bátorsággal fogod szólni Isten Igéjét, és nem lesz 

benned félelem. Mert a teljes szeretet − ha beteljesedsz Isten szeretetével −, az űzi ki a 

félelmeket. Akkor tudsz bátorsággal szólni, nincs félelem. Nem marad helye a félelemnek, a 

fájdalomnak, a nyűgnek, a betegségnek, mert be vagy teljesedve Szent Szellemmel.  

Az apostolok újra megteltek Szent Szellemmel. Igenis létezik az újratöltés! Ha lemerül a 

telefon, mit csinálsz? Felteszed a töltőre és feltöltöd. Ha lement nullára, akkor nem tudsz 

beszélgetni senkivel. Se Istennel, se emberrel, senkivel. Megszűnt a kapcsolat. Föl kell tölteni. 

Ez teljesen biblikus, hogy újra megteltek Szent Szellemmel. Újra megteltek. Mondd együtt 

velem: újra megteltek! Uram, tölts meg engem újra és újra Szent Szellemmel! Tölts tele, tölts 

tele, hogy legyek teljes folyton, szüntelen!  
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Ennek a teljességnek mindennaposnak kell lennie az életünkben. Erre vágyakozni kell! Érzi 

az ember, ha alább ment a töltés. Nem a szellemünkben, hanem a lelkünkben és a testünkben 

való túlcsordulást érti ez alatt. Teljesen fel lettek töltve. Mert hármas lény vagyunk: szellem, 

lélek és test. A testünkben is teljesnek kell lennünk, és a lelkünkben is. Nem csüggedünk! Nem 

adjuk meg magunkat a depressziónak, a csüggedésnek, a reménytelenségnek. Töltsél fel engem, 

Uram! Ámen. 

Akkor van ez a teljesség jelen, és akkor fogod pontosan az Ő akaratában tudni az életedet, 

ha fel vagy töltve. Dicsőség Istennek! Tehát nagyon-nagyon fontos, hogy újra beteljesedtek, és 

bátorsággal szóltak. Akarsz-e bátor lenni ebben a mai életben? Teljesség nélkül nem megy. Be 

kell teljesedni, újra és újra be kell teljesedni! 

Lapozunk egyet, és eljutunk Istvánhoz. István gyönyörű teljességét hozza a 6. és 7. fejezet. 

Eljutottak a tanítványok oda, hogy nem voltak képesek már házanként szolgálni, nem győzték. 

Hogy az imádságokra, böjtölésekre jusson idejük, kellett maguk mellé választaniuk még 

Szellemmel teljes szolgálókat. Ezt itt írja nekünk az Írás, hogyha olvasod az ApCsel. 6. 

fejezetében.  

APOSTOLOK CSELEKEDETEI 6,3. 5. 7–8. 

3. Válasszatok azért, atyámfiai, hét férfiút közületek, kiknek jó bizonyságuk 

van, kik Szent Szellemmel és bölcsességgel teljesek, kiket erre a foglalatosságra 

beállítsunk. 

Választottak még hét férfiút maguk mellé, és nézzétek meg, hogy kiket választottak: akiknek 

jó bizonyságaik vannak. Ez is fontos, hogy a te bizonyságaid ne hozzanak szégyent a Krisztus 

nevére. Jó bizonyságuk van, kik Szent Szellemmel és bölcsességgel teljesek. Tehát közülük 

választottak, tudták, hogy azok tudnak majd szolgálni, akik Szent Szellemmel teljesek. Akik 

vették a Szent Szellemet. Nem csak újonnan születettek, hanem teljesek a Szent Szellemmel. 

Ha Szent Szellemmel teljes vagy, akkor a bölcsességgel is teljes vagy.  

Ilyeneket kerestek maguk között, és ezeket foglalatosságra beállították az asztaluk mellett. 

Így került sor Istvánra is.  

5. És tetszék ez a beszéd az egész sokaságnak: és kiválaszták Istvánt, ki hittel 

és Szent Szellemmel teljes férfiú volt… 

Istvánt, aki hittel és Szent Szellemmel teljes férfiú volt. Újra kihangsúlyozza az Ige. 

Másodszor említi meg. Szent Szellemmel, bölcsességgel, és hittel teljes ember volt. Szolgálatra 

akkor tudsz megállni, ha teljes vagy Szent Szellemmel. Akkor jön a bölcsesség hozzá, mert ez 

az egyik jellemzője a Szent Szellem megnyilvánulásoknak. Hittel teljes férfiú volt István, mivel 

Szellemmel teljes volt ez a drága szolgáló.  

7. És az Isten Igéje növekedék; és sokasodék nagyon a tanítványok száma 

Jeruzsálemben; és a papok közül is nagyon sokan követték a hitet. 

Annyira sokasodott, hogy még a papok is követték a hitet, sokan. Egyszerűen a hitnek 

vonzása van. A hit egy vonzóerő, amikor látja a másik, hogy a te hited csodákra képes, és 

megtörténik az, ami szinte lehetetlen. Hogyan történt? A hited által. A Szent Szellem 

teljességben. 

8. István pedig teljes lévén hittel és erővel, nagy csodákat és jeleket cselekszik 

vala a nép között. 



SANDERSNÉ DR. KOVÁCS ERZSÉBET: Legyetek telve Szent Szellemmel 

– 12 – 

 

Újra megemlíti a 8-as versben. Mintha akarná mondani a Szent Szellem, hogy szolgálni csak 

úgy lehet, ha Szent Szellemmel teljes vagy. Szent Szellemmel, erővel teljes. Nézzük, mi 

történik? Nagy csodákat és jeleket cselekedett a nép között. Hogyan történt? A Szellem ereje 

által. A csodák nem fognak megtörténni a te saját erődből. Nem vagyunk képesek egy legyet 

sem meggyógyítani magunktól. De ha Szent Szellemmel teljesek vagyunk, akkor a Szent 

Szellem áradni fog. A vakok szeme megnyílik, a csonka-bonkák megépülnek, a sebek 

begyógyulnak, a fülek megnyílnak.  

Jelek, csodák történtek. Mindez a Szent Szellem teljesség által történt. Ám a zsidók 

belekötöttek, hogy ez nem így van, meg nem úgy van. Képzeld el, hogy nem állhattak ellene 

Istvánnak – a bölcsességnek és a Szellemnek, amely által szólt! Ha teljes vagy Szent 

Szellemmel, akkor oda fogja adni a szádra, hogy mit mondjál, amikor támadások jönnek. Mit 

kell válaszolnod, amikor a másik próbál kötekedni, hogy az nem így, meg nem úgy van. A 

szádra fog jönni. Azt mondta Jézus, hogy amikor visznek benneteket és kihallgatnak, ne 

aggodalmaskodjatok, hogy mit szóljatok, mert a Szellem azon órában megtanít benneteket, 

hogy mit kell szólnotok. De ahhoz, hogy a helyén legyen az a szó, teljesnek kell lenned Szent 

Szellemmel. Ámen. 

Még egy nyomós ok arra, hogy amikor a főnököddel van egy beszélgetésed, és ezt vagy azt 

kifogásolja, akkor nem kötekedni kell vele, és nem a saját igazadat kell hangoztatnod, azt majd 

az Úr igazolja, de annak a bölcsességnek ott kell lennie a szádon. Az a Szent Szellem teljesség 

által ott lesz, hogy mit kell szólnod. A salamoni bölcsesség ott lesz, hogy mit kell tenned, hogy 

kell döntened, ha Szellemmel teljes vagy.  

A keresztény világnak be kell teljesednie Szent Szellemmel, hogy úgy tudjunk a jelekben, 

csodákban előrehaladni, hogy megnyerjük a világot, és a szó akkor és ott legyen a szánkon, 

amikor kell. Ne legyünk sokbeszédűek, ne folyjon a szó a szánkból, mert az sem jó. Ha vége-

hossza sincs annak, amit mondunk, az nem jó. A Szellem odaadja, hogy mit kell akkor szólnod. 

Tudod, mikor van ez? Ha teljes vagy Szent Szellemmel. Ámen. Még egy ok arra, hogy 

beteljesedjünk Szent Szellemmel. 

Visszatérünk István történetéhez. Istvánt üldözik és nyomorgatják a hite miatt, és a tanács 

elé viszik hamis vádak miatt. Ott egy olyan csodálatos védőbeszédet mond el a Szellem által 

kapott bölcsességben, hogy nincs hozzá hasonló, nincs párja! A végén megdorgálja a zsidó 

hallgatóságot, azt mondja nekik, hogy ti keménynyakú és körülmetéletlen szívű és fülű emberek 

vagytok! Képzeld el, a zsidóságnak mondja ezt, akik magukat a nagy vallásosságban őrizve 

büszkék voltak erre. Megmondja a szemükbe, hogy ti keménynyakúak vagytok, és 

körülmetéletlen a szívetek, és körülmetéletlen a fületek, nem akarjátok hallani! A Szent Szellem 

által prédikált nekik, és nem akarták hallani. Megdorgálja őket. Ellenálltok a Szent Szellemnek, 

azt mondta nekik. Valóban így volt, nem akarták befogadni. Hasonlóképpen, mint a ti atyáitok, 

akik megölték a prófétákat. A zsidók felháborodásukban nekimentek, és megkövezték. Kivitték 

a városon kívül, és megkövezték Istvánt. A lényeg, amit látnod kell, hogy ezen is át tudott 

menni, mert Szellemmel teljes volt. 

APOSTOLOK CSELEKEDETEI 7,55. 59−60. 

55. Mivel pedig teljes volt Szent Szellemmel, a mennybe függesztvén szemeit, 

látá Istennek dicsőségét, és Jézust állani az Istennek jobbja felől. 

Az Úrról nem vette le a szemét egy ilyen élet-halál helyzetben. Ha Szellemmel teljes vagy, 

akkor bepillantást fogsz kapni abba a birodalomba, könnyen tudod a szemedet felemelni oda, 
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hogy meglásd Őt, aki ott van veled. Látta Jézust állani Isten jobbján. Jézus felállt a trónjáról, 

mert nézte, hogy István hogyan áll meg ebben a helyzetben a Szent Szellem teljességében. Látta 

az egeket megnyílni − mondja. Betekintést kapott, látta az embernek Fiát Isten jobbja felől 

állani. István valami hatalmasat kapott kegyelemben, mert nem azt nézte, hogy az ellenség jön, 

és az életére tör. Egy kicsit sem tudta a félelem megkísérteni. Látta helyette a szellemi 

birodalmat. Az Úrról nem vette le a szemét a legnehezebb pillanatokban sem. Ez akkor megy, 

ha teljes vagy Szellemmel. Akkor megy, akkor tudod a szemedet a szellemi birodalmon és az 

Úron tartani. Az történt, hogy elkezdték őt kövekkel hajigálni, és az életére törtek. Megkövezték 

Istvánt. 

59. Megkövezék azért Istvánt, ki imádkozik és ezt mondja vala: Uram Jézus, 

vedd magadhoz az én szellememet! 

Tudta, hogy eljött az óra, itt befejezte, és leteszi a lantot. Ennyi volt, mert ott volt az ellenség, 

és kövezés volt. Térdre esett, és el tudott mondani egy imát nagy fennszóval. 

60. Térdre esvén pedig, nagy fennszóval kiálta: Uram, ne tulajdonítsd nékik e 

bűnt! És ezt mondván, elaluvék. 

Ezt is csak akkor tudod megtenni, ha teljes vagy Szent Szellemmel. Azt mondta, hogy Uram, 

ne tulajdonítsd nékik e bűnt! Képzeld el! Mint Jézus a kereszten, felmentette őket. Ne 

tulajdonítsd nékik e bűnt, vagyis ne legyen számonkérés azért, amit most tesznek. Legyenek 

felmentve! Legyenek felmentve, ne terhelje őket! Uram, bocsásd meg nékik! Ezt mondván 

kilehelte a lelkét. Azért tudta ezt az imát elmondani egy ilyen helyzetben, mert teljes volt 

Szellemmel.  

Akarsz-e könnyen megbocsátani az ellenségeidnek? A kulcsa, hogy szabad légy. Be kell 

teljesedned a Szent Szellemmel, másként nem megy. Mert különben az ördög állandóan azt 

fogja hozni, hogy mit tett veled, visszaemlékeztet rá, hogy hagyhattad, csak hozza, és tekeri a 

saját lemezét. Te pedig tudd, hogy ha Szellemmel teljes vagy, akkor tudod elengedni, akkor 

tudod megbocsátani, akkor tudod elmondani azt az imát, hogy Uram, ne tulajdoníttasson neki! 

Hadd lássam én a Te dicsőségedet és a drága Úr Jézus Krisztust a Te jobbodon, és ezek a dolgok 

ne tudjanak kisodorni engem a Te békességedből, a Te áldásaidból, a Te nyugodalmadból! 

Ehhez Szellemmel teljesnek kell lennünk. Ámen. Egy ilyen győzedelmes életet kínál nekünk 

Isten a Szelleme által. 

Vannak, akik alkoholba fojtják a bút, a bánatot, a csalódottságokat, rengeteg embert emészt 

fel az alkohol. Nem úgy alakult az életük, ahogy szerették volna, és az alkoholhoz nyúlnak. 

Elkezdenek iszogatni, aztán még többet isznak, és nem tudják a határt. Azt az utat járják, hogy 

egyre többet és többet isznak, mert akkor érzik, hogy megint megkönnyebbültek, és megint 

isznak, és alkoholistává válnak, reménytelen helyzetekre jutnak. Emberek sokasága lesz így 

hajléktalanná, hogy összetört életük miatt az alkoholhoz nyúlnak.  

Azt mondja Isten nekünk, hogy mi ne a bortól részegedjünk meg. Felkínál helyette egy olyan 

helyet szellemben, ahol meg tudunk részegedni a Szent Szellemtől úgy, mint a világ a bortól, 

hogy búfelejtővé válunk. A gondjainkat elfelejtjük, egyszerűen már nem is emlékszünk arra, 

hogy mi történt. A részeg nem emlékszik arra, hogy mi történt fél órája, annyit iszik, hogy nincs 

képben, mert megrészegedett a bortól.  

Azt mondja Isten, hogy ti ne így tegyetek, ne részegedjetek meg a bortól, amiben 

kicsapongás van! A baj ott van, hogy elveszti az ember az önkontrollt. Ne így legyen, hanem ti 
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teljesedjetek be, folytonosan legyetek telve a Szent Szellemmel! Ez egy mennyei mámort fog 

hozni, egy mennyei örömöt és felejtést. Megadja, hogy azokon a régi dolgokon, amik a hátad 

mögött vannak, ne gondolkozz többé, hanem előre tekints! Légy szabad! Egy örömöt fog hozni. 

Egy olyan örömöt, egy olyan pezsgést fog hozni az életedre, amihez nincs hasonló ebben a 

világban! Hányan ismeritek ezt? Veszel az újborból, és ha jólesett, akkor még egyet 

kortyolhatsz az újborból, és jólesett, és még egyet kortyolhatsz az újborból, addig, amíg fölszáll 

a lelkedről ez a nyomás, ez a szorongás, és az a mélységes szaggató búbánat, ami szét akarja 

szaggatni az életedet, és helyette elkezdesz kortyolni. Ezt kínálja, hogy teljesedjetek be a Szent 

Szellemmel!  

Nem véletlenül hozza a párhuzamot. Ha Szent Szellemmel beteljesedsz, akkor egy mámoros 

állapot, egy mennyei örömmámor állapot fog jönni a kocsma boros állapota helyett az életedbe. 

Ámen? Megígérte, hogy bevisz minket az Ő borozóházába. Megígérte? És ott lehet iszogatni 

az Úrral. Emeljük fel a poharat és kezdjünk iszogatni, kortyolgatni az újborból! Ha szomjas 

vagy, az élet vizéből, ha szeretnél örömmámorba kerülni, akkor az újborból. Lehet koccintani 

az Úrral, és megint kortyolgatni. Tedd próbára ezt az Igét, mert ezt kínálja neked, és Isten nem 

azért írja, hogy csak ott legyen. Azért írja, hogy megélhesd. Még egyet kortyolhass.  

Vedd a poharat! Vegyük a poharat, és kezdjünk kortyolgatni ebből az újborból! Meghívás 

ez. Az első, hogy megcselekedjük. Fogjuk, és kortyolgatunk. Ha röstelled, hogy ezt így 

megteszed, akkor az igazi mennyei borból soha nem fogsz inni. Tessék kortyolgatni! Ó, 

dicsőség Istennek, hogy az újbort adja nekünk! Halleluja! 

Egy olyan örömbe kerül az ember élete így, hogy nem tudják kihozni a földi dolgok a 

sodrából, a békességéből és az öröméből. Ha megismered az igazit, akkor már az utánzatok 

nem érdekelnek. Akkor nem fogsz többet a kocsmába járni, ha egyszer megismered, hogy mit 

tud az igazi bor. Az igazi bor olyan mámort tud hozni az emberre, amihez a kocsma bora nem 

hasonlítható. Nem kellenek a nyugtatók és a pirulák, mert van egy olyan megnyugvás, egy 

olyan békesség, egy olyan belső hely, ahova a Szellem be akar vinni minket. Hiszed-e ezt? 

Törekedjünk arra, hogy beljebb menjünk, mert vannak fokozatok. Ittál egy kortyot, vagy ittál 

még egyet, vagy ittál egy egész pohárral, és szeretnél még egy pohárral. Lehet még beljebb 

menni, és kortyolgatni. Jóízű ez a bor, az újbor. Az újbort pedig új tömlőkbe töltik. Újonnan 

vagy születve, és jogosult vagy az újborra. Iszogassál! Gyere, koccintsunk, iszogassunk! 

Halleluja! 

Az Úr az örömét kínálja nektek, vegyétek magatokra kötelezőnek. A világnak meg kell 

rajtunk látnia ezt az örömöt, ezt a dicsőséget, ezt az újbort, ezt a csillogást.  

A gerincoszlopban fut végig a kenet közben. 

Köszönöm, hogy ezeket így elmondhattam, te pedig megértést vettél, és elkötelezed magad, 

hogy nem csak üres volt ez a mai igehallgatás, hanem bejutott a szívedbe, és lépéseket fogsz 

tenni, hogy többet szólj nyelveken, többet vegyél ebből a teljességből, ez hozza a teljességet az 

életedre. Ámen. 

Ha így gondolod, emeld fel a kezed! Óriási a kenet a szívben. A Jézus dicsőségére hangzott 

el ez ma, és azért, hogy a keresztény világ megismerje ezt. Teljes lesz a Krisztus Teste a 

Szellemmel, és így fogja együtt kiáltani a Szellem és a menyasszony, hogy jövel, Uram! Akkor 

jön el az Úr Jézus, ha készen van a menyasszony, ha szellemben felékesítette magát, és ahhoz 

be kell teljesednie Szent Szellemmel. A menyasszony addig nem jön előre az oltárhoz, amíg 

nincs felékesítve. Amíg nincs kész, amíg nincs fent a smink, addig nem fog jönni. Addig 
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készítgeti magát, szépítgeti magát, és amikor elkészült a teljes ékességében, akkor elővezetik a 

menyasszonyt. A menyasszonynak be kell teljesednie a Szent Szellemmel, és ez az üzenet erről 

szól, hogy teljes legyen a menyasszony. Akik már beteljesedtek, újra beteljesedjenek, és 

szüntelen teljesek legyenek, és akik még nem ismerik, keressék, és jöjjenek be ide. Kérjük ezt 

meg Istentől. Menjünk fel a trón elé! 

Kérjük meg ezt a teljességet az életünkre! Soha ne érezzük, hogy szomjasak vagyunk. Abban 

a pillanatban, ha egy kicsit is érezzük, hogy szárazságban vagyunk, szomjazunk, azonnal 

kortyoljunk. Kortyoljunk, és vegyünk, és kortyoljunk, és igyunk, és koccintsunk, és 

teljesedjünk, és szüntelen legyünk teljesek! Hogyan? Nyelveken szólással. Szólni a nyelveket, 

és szólni, és pörgetni. Amikor az imakörök vannak szombaton, akkor a végén érzem, hogy most 

már óvatosan kell lépkednem, mert úgy szoktunk dülöngélni, mint a részegek a kocsmában. 

Tehát úgy megyek haza, hogy kicsit óvatosabban lépkedek, nehogy véletlenül elessek, mint a 

részegek. Tehát beteljesedik az ember, megrészegedik szó szerint. A szellemi részegség 

állapota jön elő. Ha ott tartasz, akkor közel vagy ahhoz, hogy mondhasd, hogy vettem a Szent 

Szellemből a teljességében. Szólok nyelveken, örvendezek és vigadok. Emeljük föl a kezünket 

az Úrhoz! Hozsannákat zengünk a magasságban Istennek. Ó, halleluja! 

Aki nem vett még Szellemet, csak annyit kell mondania, hogy: Uram adj nekem Szent 

Szellemet! Veszem a Szent Szellemet, mert Te elküldted. A drága Szent Szellemet kérem, és 

Te nem kígyót, és nem mérget fogsz adni helyette, és nem követ, hanem az igazi drága Szent 

Szellemet. Az eredeti gyönyörű teljességet fogod adni nekem. Ebben a beteljesedésben 

gyönyörködhetek benned szüntelen. Szüntelen szólom a nyelveket. Szüntelen imádkozom. 

Szüntelen a teljességben vagyok. Ezt kiárasztom a lelkemre és a testemre, és ez a teljesség 

megnyilvánul az életemben. Megnyilvánul azok életében, akik felé az Igét szólhatom, és a 

hitemet kiterjeszthetem. Így fog terjedni a Szent Szellem teljesség a Krisztus Testében. 

Megköszönjük ezt! Dicsőség legyen Neki! Hozsánna a magasságban. 

A keresztények jönni fognak mindenfelől. Keresni fogják ezt a Szent Szellem teljességet, ha 

látják rajtunk a különbséget. Ha látják rajtunk a bátorságot, hogy bátorsággal szóljuk az Igét, 

és látják rajtunk a jeleket és a csodákat. Látják, hogy meg tudunk bocsátani szeretetben. 

Mindehhez kell a Szent Szellem keresztség, a teljesség. 

Ó, hozsánna, hozsánna! Kezdjük Őt dicsérni! Ó halleluja! Uram, tényleges változásokat 

akarunk az életünkben. Ó, halleluja! Onnan ismerjék meg, hogy a Te tanítványaid vagyunk, 

hogy ezeket megélhetjük, ezeket megcselekedhetjük! Szent Szellem, gyere közelebb hozzánk, 

mint valaha eddig! Töltsél be teljesebben, mint eddig valaha, a Jézus nevében! Töltsél be 

szüntelen való teljességgel! Ó, halleluja! Hogy a testi indulat meghaljon, hogy ne testből 

cselekedjünk, hanem szellemből. A szellemből cselekedjük azokat, a szellemből cselekedjük! 

Ó, halleluja! A Szellem elvezet minden igazságra. Ó, dicsőség legyen Istennek!  

A gyógyulás igazságára is a Szent Szellem vezet el, ha gyógyulást keresel. Az igazság, amit 

meg kell látnod a gyógyulásoddal kapcsolatban, hogy megvan az, ha még nem is jött valóságba. 

A Szent Szellem tud elvezetni oda. A Szent Szellem. Közben kijelented, hogy megvan neked. 

Ő hozza neked ennek valóságát. A dicsőséget Neki adjuk mindörökké!  

 

*A barna színnel jelzett igeversek más fordításból származnak. 

A felhasznált bibliai versek a King James kiadás számozását követik. 


